
 
 
 

Referat fra ekstra bestyrelsesmøde d. 26. september 2022 
 
Til stede: Lilly, Claus, Jim, Ib (suppl.), Svend (referent) 
Fraværende: Per, Lotte (suppl.) 
  
Dagsorden og referat: 
 
1. Vinterberedskab 
 Trods den globale opvarmning laver vi den sædvanlige aftale med ’snemanden’ 

for den kommende vinter. Udgiften er indeholdt i det godkendte budget. 
 
2.   Træerne ved Jerichausvej 
 Som det fremgår af bestyrelsesmødereferatet fra 14/9-22 har vi en udfordring med 

et halvdødt birketræ ved Jerichausvej, der skal fjernes (altså træet) af 
sikkerhedsmæssige grunde, og ud- og overhængende grene fra nogle af vore 
store træer, der med mellemrum giver anledning til klager fra brugerne af 
Jerichausvej. 

 
Vi har fået tilbud fra en professsionel skovhugger på opgaverne, der i korte træk 
er:  
A) Fældning af birketræet (kræver lift) og oprydning: 8000 kr. inkl. moms 
B) Fjernelse af udhængende grene hele vejen langs Jerichausvej + beskæringer 

ved hus nr. 11: 8500 kr. inkl moms 
. 

Bestyrelsen mener, at det er strengt nødvendigt, at A) udføres, for sikkerhedens 
skyld, og at B) bør udføres. 

  
Da der immervæk er tale om nogle halvstore, ikke-budgetterede udgifter, mener vi 
også, at alle beboerne skal have mulighed for at give deres mening til kende, og 
’stemme’ om udgifterne. Det ville typisk ske på en generalforsamling, men sådan 
en er jo ikke lige om hjørnet. Derfor sender vi hele molevitten ud til en ’høring’ 
(virtuel generalforsamling), så alle har mulighed for at gøre indsigelser og /eller 
bare kommentere. Hørings-skrivelsen vedlægges dette referat.       

 
3. Renovering af gruspladsen 

Se referatet fra 14/9. Klargøringen tænkes påbegyndt i uge 40, inkl. arbejdsdagen 
d. 8/10. Der kommer meget snart mere info om både det projekt, og om 
arbejdsdagen. 
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